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§ 124 
Svar på interpellation – Insamling av s.k. ”jämlikhetsdata” 
(M) (KS/2015:502)  
 
Beslut 
Interpellationen är besvarad. 
 
Sammanfattning 
Jimmy Baker (M) ställde vid kommunfullmäktiges sammanträde 2015-06-
16 § 123 en interpellation till kommunstyrelsens ordförande – Insamling av 
s.k. ”jämlikhetsdata”. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Katarina Berggren (S) besvarar inter-
pellationen.  
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§ 125 
Val av nämndemän till Södertörns tingsrätt 2015 
(KS/2015:620) 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige ska välja 49 nämndemän till Södertörns tingsrätt. 
 
Kommunfullmäktige väljer följande 47 nämndemän till Södertörns tingsrätt: 
 
Valen avser perioden 1 januari 2016 – 31 december 2019  
 

                Nämndeman Mendoza, Maria S 
 Strömqvist, Inga-Lill S 
 Virta, Taina S 
 Rönnkvist, Kenneth S 
 Lindblom, Sven-Arne S 
 Adelly, Inga-Lill S 
 Ferdinandsson, Maj S 
 Karlsson, Stig Åke S 
 Blid, Åke S 
 Richardsson, Hans  S 
 Ishak, Anton S 
 Törn, Annika S 
 Singh, Nirlep S 
 Majby, Birgitta S 
 Gökinan, Palma S 
 Koistinen, Urban S 
 Nuse, Robert S 
 Eriksson, Stefan S 
 Nilsson, Nils Oskar M 
 Baker, Carl M 
 Tibblin, Christina M 
 Larsson, Helle  M 
 Erikson, Michael M 
 Neubüser, Ulla M 
 Åshage, Saga M 
 Nilsson, Claes M 
 Kulbay, Mehmet M 
 Seropian, Rita MP 
 Seropian, Alin MP 
 Frostegren, Erik MP 
 Fagerberg, Jens MP 
 Nobuoka Nordin, Elisabeth MP 
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 Gustafsson, Kenneth TUP 
 Gärling, Marianne TUP 
 Asplund, Dag TUP 
 Ekengren, Ulrika SD 
 Himmelving, Sergius Peter SD 
 Granberg, Östen SD 
 Martinsson, Steffen SD 
 Amelin, Kerstin V 
 Anderson, Ronnie V 
 Carlson, Pia V 
 Dekhla, Houda V 
 Zino, Ebtesam KD 
 Vikström, Eber KD 
 Wiström, Lena FP 
 Esteman, Maria C 
  
 
 
 
Kommunfullmäktige bordlägger följande val av nämndemän till Södertörns 
tingsrätt: 
 
 vakant MP 
 vakant TUP 
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§ 126  
Överenskommelse om mottagande och bosättning av ny-
anlända (KS/2015:151) 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar i enighet med socialnämndens beslut den 27 
april 2015,§57, i ärendet SN 2012:197 att Botkyrka kommun ska teckna en 
ny överenskommelse mellan kommunen och Länsstyrelsen i Stockholms 
län, gällande mottagande och bosättning av 15 nyanlända, att gälla från dag 
för undertecknande.  
 
Kommunfullmäktige beslutar vidare att uppdra till socialnämnden att senast 
december 2015 ta fram ett styrdokument som beskriver en kommun-
övergripande genomförandestrategi för reell mottagandekapacitet. 
 
Hantering av kostnader för socialnämnden hänskjuts till beredning i sam-
band med kommunens andra delårsrapport 2015 samt kommande ettårsplan 
2016. 
 
Reservationer  
Samtliga ledamöter för (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
yrkande.  

Protokollsanteckning  
Anders Thorén (TUP) anför till protokollet att begreppet flyktingar bör  
ändras till nyanlända. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2015-09-07 § 152 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Motivering  
Hur många människor som tvingas lämna sina hem för att fly, beror på hur 
situationer med krig, katastrofer och förtryck i olika länder förändras. Vi ser 
idag med fasa hur bland annat inbördeskriget i Syrien, fortsatta våldsamma 
konflikter i Afghanistan och terrorsekten IS övergrepp tvingar allt fler män-
niskor på flykt. En mycket liten andel av dessa människor kommer till 
Europa och än färre når Sverige. Förra året sökte cirka 1 procent av världens 
flyktingar – varav hälften är barn – asyl i något EU/EES-land. Cirka 0,13 
procent sökte asyl i Sverige. Det motsvarar 81 000 människor. Av dem fick 
41 procent stanna, övriga avvisades. Därutöver tog Sverige emot 1 900 så 
kallade kvotflyktingar inom ramen för vårt avtal med FN. 
På grund av att situationen i omvärlden snabbt kan förändras, gör Migra-
tionsverket fem gånger per år en ny prognos över hur många som väntas 
söka asyl i Sverige. I den senaste prognosen – från den 23 juli 2015 – räknar 
Migrationsverket med totalt 66 000-80 000 asylsökande år 2015 och 61 000-
85 000 år 2016. Det är en minskning från deras prognos från april och be-
tydligt färre än den prognos de gjorde i februari, som tjänsteskrivelsen till 
detta ärende baseras på.  

I Sverige är det kommunerna som ansvarar för mottagande och bostad åt 
asylsökande och kvotflyktingar. Idag finns en gällande överenskommelse 
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mellan Botkyrka kommun och Migrationsverket som är framförhandlad av 
Länsstyrelsen och som trädde i kraft 1 januari 2013. Den innebär att Bot-
kyrka ansvarar för att ta emot 7-22 nyanlända personer årligen. På grund av 
Botkyrkabyggens planerade stamrenovering i sina bestånd finns en bilaga 
till överenskommelsen om minst 7 nyanlända per år fram till 2017.  

Hur många nyanlända varje Stockholmskommun ansvarar för, baseras på ett 
antal fördelningsnycklar, som Botkyrka länge ställt sig kritiska till. Den in-
nebär i korta drag att kommuntalen räknas fram genom att se till; arbets-
marknad 40 %, folkmängd 25 %, inskrivna i Migrationsverket 20 %, demo-
grafi 10 % och bostadsmarknad 5 %. Dessa påverkas dock inte av motta-
gandet av anhörighetsinvandring genom lagen om eget boende. De fast-
ställda fördelningsnycklarna tar alltså inte hänsyn till det stora ansvar som 
Botkyrka kommun faktiskt redan tar för ett solidariskt flyktingmottagande.  

Socialnämnden bedömer att vi idag har kapacitet att dubblera mottagandet, 
från dagens sju till 15 personer och anser att kommunen bör teckna en över-
enskommelse med Migrationsverket om detta. Skälen socialnämnden anför 
om varför man vill öka från sju till 15, istället för som i Länsstyrelses utkast 
till överenskommelse, till 58 personer, är att vi helt enkelt inte har tillräck-
ligt många bostäder tillgängliga för en sådan ökning.  

Vi anser att Sveriges kommuner ska ta ansvar för ett värdigt mottagande av 
de människor som tvingats på flykt undan krig och förtryck. Vi vill öka våra 
insatser, i en tid av desperation och nöd i vår omvärld. Samtidigt ser vi hur 
kommuner i länet med bättre förutsättningar än vi har backar från sitt an-
svar. I ett antal av länets kommuner är dörrarna för människor i behov av 
hjälp alltför ofta stängda. Det är oacceptabelt. Precis som EU behöver ta ett 
större ansvar för att människor ska kunna söka asyl utan att riskera att dö på 
medelhavet, behöver många av Stockholms läns kommuner ta ett större an-
svar för att hjälpa de människor som klarat den ofta mycket farliga resan 
från ett krigshärjat land, till det avlägsna Sverige. Nyckeln till att lyckas 
med ett gott mottagande av medmänniskor på flykt är samarbete. Av det vill 
vi se mer från ett antal av länets kommuner.  

Socialnämnden har behandlat ärendet 2015-04-27, § 57.  

Kommunledningsförvaltningen har yttrat sig i ärendet 2015-08-20.  

Yrkanden  
Katarina Berggren (S), Yngve R K Jönsson (M), Mats Einarsson (V), Aydan 
Sedef-Özkan (MP), Stefan Dayne (KD), Serkan Köse (S), Helene Wåhle-
man (FP), Robert Rasmussen (S), Carl Widercrantz (TUP), Ebba Östlin (S), 
Elisabeth Nobuoka Nordin (MP), Lars Johansson (FP), Gül Alci (M), Jean-
Pierre Zune (S), yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Anders Thorén (TUP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag, bilaga.  

Jimmy Baker (M) och Kia Hjelte (M), yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag, bilaga.  

Benita Hägg (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag, bilaga.  
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Östen Granberg (SD) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag, bilaga. 
 
Roger Stenkvist (SD) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning  
Kommunfullmäktiges ordförande ställer förslagen mot varandra och finner 
att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag.  



	  
	  
	  
Kommunfullmäktige	  	   	   	   	   	   	   	   	   	   Yrkande
	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	  	  	  	  	  	  	  2015-09-24	  

	  
Ärende	  126:	  	   Överenskommelse	  om	  mottagande	  och	  bosättning	  av	  nyanlända.	   
 
Vi i Tullingepartiet är positiva till denna överenskommelse om mottagande och bosättning av 15 
nyanlända. Det är dock stora skillnader mellan hur många flyktingar som kommunerna tar emot. 
Botkyrka är en av de kommuner i Sverige som tar emot flest flyktingar och migranter vilket medför 
utmaningar. Fler kommuner måste ta sitt ansvar för att hjälpa och ta emot fler nyanlända än vad 
man gör idag.  
 
För att få en helhetsbild måste man hålla isär äpplen och päron. Flyktingar kan exempelvis delas 
upp i de som väntar på ett besked om att få stanna, de som redan har beviljats uppehållstillstånd 
samt de ensamkommande flyktingbarnen. Vi vill förtydliga att Botkyrka kommun tar ett större 
ansvar i flyktingfrågan än vad som framgår av beslutsunderlaget. 
 
Sammantaget är vi i Tullingepartiet positiva till denna överenskommelse. Det är bra att kommunen 
är realistisk i sin bedömning av kapaciteten för flyktingmottagande. Nu är det viktigt att 
kommunfullmäktiges ledamöter påverkar sina partivänner i andra kommuner så att dessa också tar 
sitt ansvar.   
 
Vi föreslår kommunfullmäktige besluta 
att  bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut     
	  
Anders	  Thorén	  (TUP)	   Carl	  Widercrantz	  (TUP)	   Pierre	  Blankenburg	  (TUP)	  
	  
Therese	  Lind	  (TUP)	   Elizabeth	  Bushby	  (TUP)	   	  
	  
 
 



 
Sid 1 (1) 

YRKANDE 
Kommunstyrelsen/kommunfullmäktige 

2015-09-07 
 
Ärende 152 Överenskommelse om mottagande och bosättning av nyanlända 

(KS/2015:151) 
 

I förslaget till beslut framgår det att det nya avtalet med Migrationsverket utökas från 7 
till 15 personer. Det skall i sammanhanget sägas att vi Moderater i många år har drivit 
linjen att vi ska ha ett avtal med Migrationsverket - då vi tidigare saknade detta. 
 
Sedan kommunen tecknade ett avtal så har det gått ett antal år och vi har då, från 
Moderaternas sida, exempelvis i fullmäktigedebatter lyft frågan om att utöka antalet till 
förslagsvis 15 personer.  
 
Detta förslag ligger därmed helt i linje med vad vi drivit tidigare. 
 
Vi vill även framhålla att det är viktigt att fler kommuner, inte minst i Stockholms län, 
tar sitt ansvar och står upp för landets gemensamma ansvar för migrationspolitiken och 
väljer att vara mer solidariska för att hjälpa och ta emot fler nyanlända än vad man gör 
idag. 
 
Kommuner som Botkyrka, Södertälje och Malmö får idag bära en oproportionerligt stor 
del av den gemensamma, nationella, migrationspolitiken och har därför en helt annan 
typ av utmaning än kommuner som inte (utöver avtal) tar emot på samma sätt, 
exempelvis via anhöriginvandring. 
 
Vi välkomnar därför de signaler som den rödgröna regeringen har sänt, om att alla 
kommuner i Sverige ska vara med och ta sin del av ansvaret för den gemensamma, 
nationella, migrationspolitiken. 
  
Vi föreslår kommunstyrelsen besluta 
 
att bifalla ordförandeförslaget 
 
 
Jimmy Baker (M) 
 
Kia Hjelte (M) 



 

Yrkande 
Kommunfullmäktige 

§126 Överenskommelse om mottagande och bosättning av ny- 
anlända 

”Alla människors lika rätt och värde är grunden för Centerpartiets 
politik. ” - Första meningen i Centerpartiets idéprogram. 

Centerpartiet välkomnar förslaget om att ta emot fler flyktingar till 
Botkyrka. Detta är en fråga som inte handlar om kostnader, detta 
handlar om medmänsklighet, när terrororganisationer drar fram och 
lämnar död och förödelse efter sig i Mellersta Österns länder, när 
människor dör på eller på väg till taggtråden runt ”Fort Europa” så är 
det våran skyldighet att hjälpa till. 

Därmed yrkar vi: 

att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag till beslut.  

Robert Steffens (C) 
Benita Hägg (C) 
Tisdagen den 15 september 2015 



   
 
Yrkande 
 
Kommunstyrelsen/Kommunfullmäktige 2015-09-07 
 
Ärende 152 Överenskommelse om mottagande och bosättning av 
nyanlända(KS/2015:151) 
 
 
Det råder inga som helst tvivel att Botkyrka som kommun har tagit sitt ansvar när det gäller 
Sveriges flyktingmottagande. I dagsläget tar det 5-7 år för Botkyrkas ungdomar att få en 
hyresrätt , att då frigöra fler lägenheter för mottagandet ser vi som oacceptabelt. 
Trycket gällande arbetslösheten i Botkyrka kommer att fortsätta öka, trots att den redan är på 
en alldeles för hög nivå i kommunen. Detta leder till att kommunen, som måste bära 
kostnaderna för flykting-mottagandet, tvingas göra besparingar på sin normala verksamhet för 
att bekosta flyktingmottagande. Att i en sådan situation fortsätta ta emot flyktingar och 
nyanlända är direkt oansvarigt gentemot skattebetalarna. 
 
 
Med hänvisning till ovanstående yrkar Sverigedemokraterna: 
 
Att Botkyrka kommun inte åtar sig att ta emot fler nyanlända 
 
 
 
För Sverigedemokraterna Botkyrka 
 
 
 
Östen Granberg      
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§ 127  
Ytterligare beslut angående skatteväxling LSS 
(KS/2015:343) 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att tillsammans med Stockholms Läns Lands-
ting och övriga kommuner i länet hemställa hos finansdepartementet att de 
länsvisa skattesatserna i 2§ och 3§ förordningen (2013:976) om kommunal-
ekonomisk utjämning höjs 2 öre för kommunerna och sänks 2 öre för 
Stockholms Läns Landsting från och med 1 januari 2016. 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har 2015-09-07 § 153 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2015-01-29 att i likhet med övriga kommu-
ner i länet, ta över utförandet av viss hälso- och sjukvård inom LSS området 
från Landstinget. Finansiering sker genom en skatteväxling med 2 öre  
mellan Stockholms Läns Landsting och länets kommuner. 
Kommunförbundet Stockholms Län (KSL) har senare meddelat att man fått 
ytterligare information från finansdepartementet rörande den formella hante-
ringen av frågan. Enligt KSL:s meddelande behöver kommunerna också 
hemställa hos finansdepartementet om en justering av de länsvisa skatte-
satserna som en konsekvens av skatteväxlingen. 

De länsvisa skattesatserna påverkar den del av systemet för kommunaleko-
nomisk utjämning som avser inkomstutjämning mellan kommunerna. In-
komstutjämningsbidrag utgår om kommunens eget skatteunderlag understi-
ger 115 procent av medelskattekraften i riket. Bidraget beräknas enligt den 
länsvisa skattesatsen istället för enligt kommunens egen skattesats. Den 
länsvisa skattesatsen påverkas av nivån på skatteväxlingarna mellan kom-
muner och landsting som skiljer sig åt mellan landstingen.  

I det nu aktuella fallet ökar den länsvisa skattesatsen för kommunerna i 
Stockholms län med 2 öre medan den sänks för landstinget i motsvarande 
grad vilket innebär att den länsvisa skattesatsen 2016 för kommunerna 
kommer att uppgå till 19:05 jämfört med nuvarande 19:03. 

Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2015-06-29.  
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer ordförandeförslaget under proposit-
ion och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommun-
styrelsens förslag. 
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§ 128  
Svar på motion: Anlägg en infartsparkering i Vårsta (M) 
(KS/2012:441) 
Beslut  
Kommunfullmäktige anser motionen vara besvarad.  
 
Reservationer  
Samtliga ledamöter för (M), (C) och (FP) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för egna yrkanden.   
 
Ärendet  
Kommunstyrelsen har 2015-09-07 § 154 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Jimmy Baker (M), Petja Svensson (M) och Mattias Franzén (M) har vid 
kommunfullmäktiges sammanträde 2012-10-25, § 130, lämnat en motion – 
Anlägg en infartsparkering i Vårsta. Motionärerna föreslår att samhälls-
byggnadsförvaltningen får i uppdrag att utreda behovet av en infartsparke-
ring i Vårsta, samt lämplig storlek, plats och uppskattad kostnad för en så-
dan. Då befolkningen i Grödinge ofta arbetar på annan ort anser motionä-
rerna att en infartsparkering kan möjliggöra ett ökat kollektivåkande. Vidare 
lyfts behovet av att finna klimatsmarta lösningar i kommunen, där en in-
fartsparkering kan bidra till en hållbar utveckling genom lägre koldioxidut-
släpp.  
 
Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet 2015-06-09, § 197.  

Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2015-08-14.  

Motivering  
Parkeringsfrågan är en ständigt aktuell fråga för kommunen och invånarna. 
Den rödgröna kommunledningen har höga mål om att minska utsläppen av 
fossilbränslen. En viktig faktor i detta är att öka användandet av kollektiv-
trafiken. Därför måste kollektivtrafiken göras mer tillgänglig för alla invå-
nare.  

För att tillgängliggöra kollektivtrafiken finns det många viktiga förbätt-
ringsområden som vi i den rödgröna majoriteten i Botkyrka är övertygade 
om skulle göra stor skillnad för Botkyrkas befolkning. Några av dessa är: 
 

1. Att SL:s zonsystem avskaffas och enhetstaxa införs i hela Stockholmsre-
gionen. 

2. Förbättrad busstrafik med fler och tätare turer i hela kommunen. Fler ex-
presslinjer i bussfiler för snabbare arbetspendling mot Stockholm och Sö-
dertälje. 

3. Förverkligandet av en ringlinje Tullinge – Fittja – Hallunda – Alby – 
Tumba – Tullinge. 

4. Byggandet av Spårväg syd etapp 1, Älvsjö- Flemingsberg via Kungens 
kurva, Skärholmen och Masmo för att senare bygga en fortsättning över 
Riksten, Tumba och Alby. 
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5. Närtrafik i Botkyrkas stadsdelar genom dialog med SL. 
 

Ett annat exempel på åtgärder är byggandet av infartsparkering i anslutning 
till kollektivtrafik. Dessa parkeringar är huvudsakligen en uppgift för SL 
och landstinget. Genom att bygga infartsparkeringar kan fler välja att lämna 
bilen och åka mer kollektivtrafik. Detta minskar miljöpåverkan och skapar 
mindre belastning på vägnätet. Samtidigt så tar infartsparkeringar stor plats i 
annars attraktiva områden i kommunen. 

Hur vi parkerar och var vi parkerar är en viktig politisk fråga. Det påverkar 
många av våra medborgares vardag. Därför håller kommunen på att ta fram 
en parkeringspolicy. Denna kommer ge riktlinjer för möjliga nya parkering-
ar i kommunen och ska vara vägledande när nya parkeringar anläggs.  

Yrkanden  
Jimmy Baker (M), Benita Hägg (C), Stig Bjernerup (FP) yrkar bifall till 
motionen.  

Gabriel Melki (S), Dan Gahnström (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag.  

Propositionsordning  
Kommunfullmäktiges ordförande ställer förslagen mot varandra och finner 
att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
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§ 129  
Svar på motion: Inled förhandlingar med SL om fler infarts-
parkeringar (M) (KS/2014:192) 
Beslut  
Kommunfullmäktige anser motionen vara besvarad.  
 
Reservationer  
Samtliga ledamöter för (M), (TUP), (KD), (FP) och (C) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för egna yrkanden.  

Ärendet  
Kommunstyrelsen har 2015-09-07 § 155 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Jimmy Baker (M), Stina Lundgren (M) och Yngve RK Jönsson (M) har vid 
kommunfullmäktiges sammanträde 2014-03-27, § 62, lämnat en motion – 
Inled förhandlingar med SL om fler infartsparkeringar. Motionärerna anser 
att bristen på parkeringsplatser tvingar många Botkyrkabor att ta bilen istäl-
let för att åka kollektivt. Bättre parkeringsmöjligheter i anslutning till pen-
deltågs- och tunnelbanestationer skulle skapa förutsättningar att resa klimat-
smart och bidra till en hållbar utveckling. Motionärerna lyfter även vikten av 
en ökad valfrihet för boende i Botkyrka, samt fördelarna med att minska tra-
fikvolymen på vägarna ur ett säkerhetsperspektiv.  
 
Motionärerna föreslår bland annat att samhällsbyggnadsförvaltningen utre-
der möjligheten att bygga ett P-däck ovanpå de befintliga infartsparkering-
arna i Tullinge C och Tumba C, en betallösning med SL Access-kort för 
parkering och utreda möjligheten att bygga en infartsparkering i Vårsta C. 
Vidare föreslås samhällsbyggnadsförvaltningen utreda matartrafik med bus-
sar till och från Tumba C, specifikt under rusningstid, samt möjligheten att 
öppna upp berget vid Alby C där det finns cirka 70 outnyttjade parkerings-
platser.  
 
Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet 2015-06-09, § 198.  

Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2015-08-14.  

Motivering  
Parkeringsfrågan är en ständigt aktuell fråga för kommunen och dess invå-
nare. Den rödgröna kommunledningen har höga mål om att minska utsläp-
pen av fossilbränslen. En viktig faktor i detta är att öka användandet av kol-
lektivtrafiken. Därför måste kollektivtrafiken göras mer tillgänglig för alla 
invånare.  

För att tillgängliggöra kollektivtrafiken finns det många viktiga förbätt-
ringsområden som vi i den rödgröna majoriteten i Botkyrka är övertygade 
om skulle göra stor skillnad för Botkyrkas befolkning. Några av dessa är: 

1. Att SL:s zonsystem avskaffas och enhetstaxa införs i hela Stockholmsregionen. 
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Förbättrad busstrafik med fler och tätare turer i hela kommunen. Fler 
expresslinjer i bussfiler för snabbare arbetspendling mot Stockholm och 
Södertälje 

2. Förverkligandet av en ringlinje Tullinge – Fittja – Hallunda – Alby –  
Tumba – Tullinge. 

3. Byggandet av Spårväg syd etapp 1, Älvsjö- Flemingsberg via Kungens  
kurva, Skärholmen och Masmo för att senare bygga en fortsättning över  
Riksten, Tumba och Alby. 

4. Närtrafik i Botkyrkas stadsdelar genom dialog med SL. 
 
Hur vi parkerar och var vi parkerar är en viktig politisk fråga. Det påverkar 
många av våra medborgares vardag. Därför håller kommunen på att ta fram 
en parkeringspolicy. Denna kommer ge riktlinjer för möjliga nya parkering-
ar i kommunen och ska vara vägledande när nya parkeringar anläggs.  

I motionen yrkas att samhällsbyggnadsförvaltningen ska ges i uppdrag att 
utreda olika förslag till lösningar när det gäller infartsparkeringar. Detta 
jobb pågår sedan lång tid tillbaka. Men i sammanhanget är det värt att på-
peka att ansvaret för kommunens infartsparkeringar är delat. Kommunen 
tillhandahåller marken, medan det är landstingets trafikförvaltning som står 
för finansieringen och anläggandet av parkeringen. Därför förutsätts en dis-
kussion med SL och landstinget.  

Yrkanden 
Jimmy Baker (M), Benita Hägg (C), Kia Hjelte (M), Stig Bjernerup (FP), 
Yngve R K Jönsson (M) yrkar bifall till motionen.  

Carl Widercrantz (TUP) yrkar bifall till motionen, bilaga. 

Gabriel Melki (S), Dan Gahnström (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Propositionsordning  
Kommunfullmäktiges ordförande ställer förslagen mot varandra och finner 
att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag.  



	  
	  
	  
Kommunfullmäktige	  	   	   	   	   	   	   	   	   	   Yrkande
	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	  	  	  	  	  	  	  2015-09-24	  

	  
Ärende	  129:	  	   Svar	  på	  motion:	  Inled	  förhandlingar	  med	  SL	  om	  fler	  	   	  
	   	   	   infartsparkeringar.	  	  
 
Trycket på kommunens infartsparkeringar är hårt. Behovet av infartsparkeringar ökar eftersom 
många tågpendlar till Stockholm. När exempelvis Tullinges infartsparkeringar är fullbelagda så 
fortsätter många vidare till Flemingsberg. Detsamma gör även Tumbabor. Utvecklingen av den 
regionala stadskärnan Flemingsberg har dock kraftigt begränsat dessa parkeringsplatser.  
 
Ökat invånarantal kombinerat med färre parkeringsplatser leder till att människor tvingas välja bilen 
framför pendeltåget. Det måste tillkomma nya parkeringsplatser i takt med att det blir fler boende i 
kommunen. Kommunledningen bör därför redogöra för den dialog som har förts med SL och 
Landstinget.   
 
Då syftet med infartsparkeringarna är att vara till för pendlarna är det optimalt om dessa 
parkeringsplatser ligger precis bredvid tunnelbanan eller pendeltågsstationen. Det är dock hård 
konkurrens om marken i attraktiva områden. Alla centrala platser kan inte användas som 
parkeringsplats. Därför krävs det en smart planering med god avvägning mellan parkeringsplatser, 
bostäder, kommersiella lokaler och grönområden.  
 
Ett hållbart alternativ på längre sikt att bygga parkeringshus så att vi får plats för bilarna utan att 
minska tillgängligheten. På så sätt kan en och samma parkeringsplats användas mer effektivt 
samtidigt som vi tar tillvara på attraktiva områden.  
 
På kort sikt måste kommunen slå vakt om befintliga parkeringsplatser. När det gäller 
parkeringsplatserna vid Tullinge centrum så beräknas 18 p-platser framför det blivande idéhuset att 
försvinna p.g.a. utrymmesbrist. Mot bakgrund av detta bör kommunen avvakta med planerna på 
idéhuset för att istället prioritera parkeringar. Vidare vill vi att det installeras automater som innebär 
att bilister med SL-kort kan parkera gratis vid infartsparkeringarna. Idag används tyvärr en del 
infartsparkeringar som boendeparkering. Det märks inte minst när snön kommer, då man kan se 
översnöade bilar stå där vecka efter vecka.  
 
En förutsättning för att klara Botkyrkas ambitiösa klimatmål är att kollektivtrafikandelen ökar och 
att antalet bilresor reduceras. Ett klimatsmart sätt för bilister att övergå till kollektivtrafik är att 
erbjuda ordentliga infartsparkeringar i närheten av kollektivtrafik. 
 
Vi föreslår kommunfullmäktige besluta 
att  bifalla motionen  
	  
Anders	  Thorén	  (TUP)	   Carl	  Widercrantz	  (TUP)	   Pierre	  Blankenburg	  (TUP)	  
	  
Therese	  Lind	  (TUP)	   Elizabeth	  Bushby	  (TUP)	   	  
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§ 130 
Svar på motion: Inrätta "rum för eftertanke" i kommunen 
(M), (FP) (KS/2013:679) 
Beslut  
Kommunfullmäktige anser motionen vara besvarad.  
 
Ärendet  
Kommunstyrelsen har 2015-09-07 § 156 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Jimmy Baker (M), Stina Lundgren (M), Kia Hjelte (M), Lars Johansson 
(FP) och Heléne Wåhleman (FP) har vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2013-12-17, § 180, lämnat en motion: Inrätta ”rum för eftertanke” i kom-
munen. Motionärerna föreslår att kommunledningsförvaltningen tillsam-
mans med berörda förvaltningar gör det möjligt att inrätta ”ekumeniska 
rum/rum för eftertanke” där efterfrågan finns från elever, brukare och per-
sonal. Motionärerna betonar att Sverige i allmänhet, och Botkyrka i synner-
het, rör sig från en tradition av såväl en enhetlig monokultur som mono-
religion, mot ett mer blandat samhälle med många olika trosuppfattningar. 
Motionärerna vill därför möjliggöra för verksamheter där en efterfrågan 
finns, att inrätta ett ”rum för eftertanke”. Ett sådant rum bör i så fall vara en 
plats som är öppen för samtliga trosuppfattningar.  

Utbildningsnämnden har behandlat ärendet 2014-04-22, § 39.  
 
Vård- och omsorgsnämnden har behandlat ärendet 2014-04-22, § 30.  

Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet 2014-04-22, § 37.  

Personalutskottet har behandlat ärendet 2014-06-09, § 17. 

Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2015-08-15.  

Motivering  
Motionärerna vill att kommunen ska göra det möjligt att inrätta “rum för ef-
tertanke” där efterfrågan finns från elever, brukare och personal. 

I diskrimineringslagen står det att arbetsgivare och arbetstagare ska sam-
verka om aktiva åtgärder för att uppnå lika rättigheter och möjligheter i ar-
betslivet, oavsett kön, etnisk bakgrund, religion eller annan trosuppfattning. 
Botkyrka kommun har också tagit fram en interkulturell strategi där man 
pekar på vikten av att skapa interkulturella arbetsplatser genom att säkra 
förhållnings- och arbetssätt från diskriminerande inslag. Detta gäller i alla 
kommunens verksamheter.  

För den rödgröna kommunledningen är det av yttersta vikt att man i kom-
munens alla verksamheter jobbar med den interkulturella strategin och mö-
ter de behov som finns på respektive enhet.  

Idag finns inga hinder för införandet av ekumeniska rum eller “rum för ef-
tertanke” i de kommunala verksamheterna. Då de kommunala verksam-
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heterna ser mycket olika ut, med personal, elever och brukare så bör man 
utgå från behoven på respektive verksamhet och enhet.   

Yrkanden 
Björn Lagerstedt (M), Katarina Berggren (S), Ebba Östlin (S) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag. 
 
Helene Wåhleman (FP) hänvisar till särskilt yttrande, bilaga 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer kommunstyrelsens förslag under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag.  
 
Särskilt yttrande  
Jimmy Baker (M) och Lars Johansson (FP) lämnar ett särskilt yttrande, 
bilaga. 
  



 
Sid 1 (1) 

SÄRSKILT YTTRANDE 
Kommunstyrelsen/kommunfullmäktige 

2015-09-07 
 
Ärende 156 Svar på motion: Inrätta ”rum för eftertanke” i kommunen 

(KS/2013:679) 
 

Vi menar på att vår motion stämmar bra överens med intentionerna i den interkulturella 
strategin som alla partier (utom SD) biföll 2010. Dock klargörs det att det inte föreligger 
något hinder i att genomföra det som motionen stipulerar.  
 
Vi utgår därför från att de olika förvaltningarna och enheterna blir upplysta om att 
kommunen och politiken ser positivt på inrättandet av ekumeniska rum/rum för 
eftertanke – där efterfrågan kan konstateras.  
 
Vidare tar vi det för givet att denna efterfrågan mäts, i form av exempelvis samtal, mejl 
eller enkäter till brukare, anhöriga, elever, föräldrar etc. Dessutom ska det inte glömmas 
bort att även personalen i verksamheterna kan tänkas ha ett behov ett sådant här rum. 
 
 
Jimmy Baker (M) 
 
Lars Johansson (FP) 
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§ 131 
Svar på motion: Ökat jämlikhets- och demokratiperspektiv 
när det gäller kommunala organs sammanträdestider (FP) 
(KS/2014:664) 
Beslut  
Kommunfullmäktige avslår motionen.  
 
Ärendet  
Kommunstyrelsen har 2015-09-07 § 157 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Stig Bjernerup (FP), Karin Pilsäter (FP), Lars Johansson (FP) och Heléne 
Wåhleman (FP) har vid kommunfullmäktiges sammanträde 2014-11-27, § 
43, lämnat en motion: Ökat jämlikhets- och demokratiperspektiv när det  
gäller kommunala organs sammanträdestider. Motionärerna menar att 
många har svårt att komma ifrån jobbet för att gå på politiska sammanträden 
på dagtid. Skälen till det kan vara många. Konsekvensen blir att de kommu-
nala organ som sammanträder dagtid riskerar att i allt för hög grad besättas 
av de som har möjlighet att gå på sammanträdena t ex yrkespolitiker eller 
pen-sionärer. Ett välkänt problem enligt motionärerna är den låga andelen  
kvinnor i kommunala bolag.  
 
Motionärerna föreslår i motionen att kommunstyrelsen får i uppdrag att ut-
reda möjligheterna att förlägga sammanträdena med kommunala bolag och 
kommunala beredningar på kvällstid. 
 
Kommunledningsförvaltningen har behandlat ärendet 2015-07-30.  
 
Motivering  
I Botkyrka kommun lägger vi stor vikt vid det politiska engagemanget. I 
allmänna val väljer medborgarna partier och personer som ska företräda 
dem i de beslut som kommunen står inför de kommande åren. Flertalet av 
alla valda politiker är fritidspolitiker som engagerar sig på sin fritid. För 
demokratin är det viktigt att det finns praktiska möjligheter för alla att åta 
sig ett politiskt uppdrag. 
 
Inför varje mandatperiod görs en översyn av nämndorganisationen, fördel-
ningen av politiska resurser, mandatstöd, politiska sekreterare m.m. Denna 
översyn görs i det som kallas UNO, utskottet för nämndorganisation, där 
samtliga grupper deltar. Vad gäller mötestider bestäms de av varje organ 
själv. På det viset kan mötestider anpassas efter de förutsättningar och ön-
skemål som ledamöterna i respektive organ har. Som motionärerna beskri-
ver jobbar vissa på dagen och vissa kvällspass eller liknande. Därför är det 
olämpligt att besluta om generella regler för när möten ska hållas. 
 
Yrkanden 
Emanuel Ksiazkiewicz (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Karin Pilsäter (FP) yrkar bifall till motionen, bilaga. 
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Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer kommunstyrelsens förslag under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag.  
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§ 132 
Svar på medborgarförslag: Provisorisk åkpark för sparkcy-
kel (KS/2014:490) 
Beslut 
Kommunfullmäktige anser medborgarförslaget vara besvarat.  

Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2015-09-07 § 158 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige mottog 2014-09-25, § 153, ett medborgarförslag från 
Max Ringbom: Provisorisk åkpark för sparkcykel. Förslagsställaren föreslår 
anläggande av en åkpark med hopp och ”rails” intill fotbollsplanen vid  
Pelletäppan. Byggnation och material kan, vid önskemål, förslagsställaren 
tillhandahålla med själv.  
 
Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet 2015-02-16, § 4.  
 
Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet 2015-03-17, § 69.  

Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2015-08-17.  

Motivering  
Att bygga en provisorisk åkpark för sparkcykel är ett bra förslag. Den röd-
gröna kommunledningen har höga mål om att öka folkhälsan i alla grupper. 
För att detta ska ske behövs fler möjligheter till spontanidrott. Förslaget om 
en åkpark för sparkcykel är ett bra komplement till andra spontanidrottsmöj-
ligheter.  

Kultur- och fritidsförvaltningen har påbörjat ett arbete med att förverkliga 
en åkpark för sparkcykel i Rödstu Hage. Denna process görs i samarbete 
med ungdomar i området.  Åkparken för sparkcykel blir ett bra tillskott till 
de andra idrottsmöjligheter som finns på Rödstu Hage. Åkparken förväntas 
bli klar under september månad 2015.  
 
Yrkande 
Bim Eriksson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer kommunstyrelsens förslag under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag.
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§ 133 
Svar på medborgarförslag: Ett nytt boende för äldre i 
Vårsta, Grödinge (KS/2014:111) 
Beslut  
Kommunfullmäktige anser medborgarförslaget vara besvarat.  

Ärendet  
Kommunstyrelsen har 2015-09-07 § 159 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige mottog 2014-02-20, § 46, ett medborgarförslag från 
Bo Sigerlöv: Ett nytt boende för äldre i Vårsta. Förslagsställaren föreslår ett 
nytt boende för äldre i före detta förskolan Ringen i Vårsta. Platsen ses 
lämplig på grund av närheten till Vårsta centrum med bland annat post, 
matbutik, restaurang, kollektivtrafik och Grödinge församling. I området 
finns även både promenadvägar, grönområden och hembygdsgård. Önskan 
om att åldras i sin egen hemort kan tillgodoses genom placeringen av boen-
det. I byggnaden föreslås att flera våningsplan inrättas med en ”trappstegs-
terrassering” med ett gemensamt soldäck på det översta planet.  
Vård- och omsorgsnämnden har behandlat ärendet 2014-06-10, § 47.  

Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet 2014-10-21, § 291.  
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2015-08-14.  

Motivering 
Förslagsställaren belyser frågan om att man inte ska behöva flytta från sin 
hembygd bara för att man blir äldre och får större behov av vård och ser-
vice. Därför föreslår förslagsställaren att ett nytt boende för äldre byggs i 
Vårsta. 

Vi i den rödgröna kommunledningen delar förslagsställarens analys av be-
hovet av ett vård- och omsorgsboende i Vårsta. Vi vill se ett färdigställt 
vård- och omsorgsboende i Vårsta och ett annat i Fittja inom denna mandat-
period. Men vi vill även se till att skapa boenden för livets alla lägen och 
bygga Botkyrkas första trygghetsbostäder. 

Idag kan man vara senior, eller äldre, i en tredjedel av sitt liv. Men att bli 
äldre betyder inte att man har samma behov som alla andra äldre. Det gör att 
vi behöver skapa boenden som är bättre anpassade efter de olika behov av 
service och krav på lättillgänglighet som finns. Så att man inte behöver 
flytta ifrån sin hemort när man blir äldre. Därför behövs vård- och omsorgs-
boende, med tydligare möjligheter till vård, såväl som trygghetsbostäder där 
bostaden är anpassad med låga trösklar och viss hjälp/service kopplat till 
bostaden. På så vis ska man kunna bli äldre på sina villkor i sin hemort.  
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Vad gäller nytt boende i Vårsta planeras idag ett boende på Brotorpsvägen 
nära Brotorpsbadet. Med detta boende ska fler äldre kunna bo kvar i sin 
hemort Vårsta och få den service som behövs. När det boendet är byggt 
samt ett nytt boende i Fittja har alla stadsdelar i Botkyrka ett boende för 
äldre. Dessa två boenden finns båda med i kommunens budget för 2016-
2019.  
 
Yrkande 
Tuva Lund (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer kommunstyrelsens förslag under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag. 
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§ 134 
Svar på medborgarförslag: Badplats Tullinge Strand 
(KS/2014:489) 
Beslut  
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget.  

Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2015-09-07 § 160 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige mottog 2014-09-25, § 153, ett medborgarförslag från 
Marjo Hopeakivi: Badplats Tullinge Strand. Förslagsställaren föreslår att 
kommunen anlägger en badplats mellan Adler Salvius väg och Örnberget, 
alternativt bryggor, samt överlag satsar mer på miljön längs Tullinge Strand 
där många människor promenerar. Förslagsställaren undrar också över 
ägandeförhållanden kring befintliga bryggor vid Tullinge Strand.  
Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet 2014-12-08, § 107. 
 
Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet 2015-03-17, § 68.  

Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2015-08-14.  

Motivering 
Tullinge strand är en av Botkyrka kommuns många vackra platser, med sjö 
och skog tillgänglig för sköna promenader och motion. I området kan man 
promenera utmed vattnet från Maden upp till Stendalsbadet och, om man 
vill, vidare mot Flottsbro och Albysjön. Kommunen rustar idag upp Maden 
för att bli en dagvattenreningspark som också ska vara en tillgänglig plats 
för folk att vistas och promenera i. Det området blir en ny naturskön plats 
med promenadstråk och möjligheter till grillning, samtidigt som det renar 
vårt dagvatten. 

Förslagsställaren vill utveckla Tullinge strand med en ny badplats utmed 
strandvägen. Då det idag finns ett bad i norra delen av området, Stendalsba-
det, anser vi att behovet av fler badplatser i området inte är stort. 
 
Yrkande 
Gabriel Melki (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer kommunstyrelsens förslag under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag.  
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§ 135 
Svar på medborgarförslag: Önskan om en skateplats för 
barn i Slagsta och Hallunda (KS/2014:636) 
Beslut  
Kommunfullmäktige bifaller medborgarförslaget och uppdrar till kultur- och 
fritidsförvaltningen att anlägga en skatepark senast år 2016.  
 
Medel för projektet tas inom ram för kultur- och fritidsförvaltningen.  
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2015-09-07 § 161 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige mottog 2014-11-27, § 42, ett medborgarförslag från 
Anne Jämsä: Önskan om en skateplats för barn i Slagsta och Hallunda. För-
slagsställaren föreslår att en skateplats med plats för ramp, byggs i Slagsta 
eller i närheten av Brunna idrottsplats. Förslag ges också på en skateplats 
inomhus som kan brukas året runt, exempelvis i en befintlig idrottsanlägg-
ning som Maxihallen. Då ingen anläggning finns i norra Botkyrka måste 
skateintresserade barn och ungdomar åka till Tumba. Inrättandet av en ska-
teplats på nämnd plats kan verka som en mötesplats för områdets barn och 
ungdomar.  
Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet 2015-03-23, § 23. 

Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet 2015-05-19, § 144.  

Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2015-08-14.  

Motivering  
Förslagsställaren vill ha en skatepark i närheten av Brunna eller Slagsta. 
Den rödgröna kommunledningen tycker detta är ett bra förslag då det ger 
skateintresserade en plats att åka på i sitt närområde. Kommunledningen har 
höga mål om att öka folkhälsan i kommunen. För att detta ska ske behövs 
goda tillgångar till spontanidrott, skateparker är ett exempel på spontan-
idrott.  

Brunna är idag, och ska fortsätta utvecklas som, en idrottsnod i kommunen. 
Kommunen planerar att utveckla Brunna till en modern idrottsnod med 
koppling till en ny skola och nya bostäder. Idag finns ingen skatepark eller 
möjlighet till skateåkning i området. Därför passar det bra att anlägga en en-
klare skatepark i Brunna. I dialog med de som ska använda parken, kan vi 
enkelt skapa en sådan park och tillgodose behoven. 
 
Yrkande 
Bim Eriksson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer kommunstyrelsens förslag under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag.   
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§ 136 
Svar på medborgarförslag: Bygg en fotbollsplan eller en 
mindre multiarena med staket runt, direkt utanför Park-
hemsgården (KS/2014:696) 
Beslut 
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget.  

Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2015-09-07 § 162 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige mottog 2014-11-27, § 42, ett medborgarförslag från 
Linn Johanson: Bygg en fotbollsplan eller en mindre multiarena med staket 
runt, direkt utanför Parkhemsgården. Förslagsställaren föreslår att kommu-
nen bygger en fotbollsplan eller en mindre multiarena med staket direkt ut-
anför Parkhemsgården. En plan med staket skulle hindra att fotbollarna åker 
ut i bilvägen vid spelande.  
Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet 2015-03-23, § 24. 

Tekniska nämnden har behandlat ärendet 2015-05-18, § 33.  

Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2015-08-14.  

Motivering  
Förslagsställaren lägger ett förslag som tar upp möjligheten att spela fotboll 
vid Parkhemsgården. Den rödgröna kommunledningen har höga mål och 
ambitioner för idrotten och för att öka folkhälsan. Det ska vara lätt att idrotta 
och tillgängligheten till spontanidrott är viktigt. Vi ser i huvudsak positivt 
på förslaget.  

Kultur- och fritidsförvaltningen pekar på att en fotbollsplan eller mindre 
multiarena inte får plats på marken vid Parkhemsgården. Dock ska området 
kring Parkhemsgården ses över i och med att en skatepark byggs på andra 
sidan vägen från gården. På så sätt kommer området kring Parkhemsgården 
blir trevligare och även bjuda på möjlighet till skateåkning. 
 
Yrkande 
Bim Eriksson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer kommunstyrelsens förslag under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag.    
 
Särskilt yttrande  
Carl Widercrantz (TUP) lämnar ett särskilt yttrande, bilaga. 
 



	  
	  
	  
Kommunfullmäktige	  	   	   	   	   	   	   	   Särskilt	  yttrande	  
	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   2015-09-24	  

	  
Ärende	  136:	  	   Svar	  på	  medborgarförslag:	  Bygg	  en	  fotbollsarena	  eller	  en	  mindre	  
	   	   	   multiarena	  med	  staket	  runt,	  direkt	  utanför	  Parkhemsgården.	  	  
 
Barn och unga i Parkhemsområdet önskar en ny bollplan i anslutning till Parkhemsgårdens 
fritidsklubb i Tullinge. Tullingepartiet har därför skrivit en motion (2015-01-29) om att arbeta fram 
layout och ett kostnadsförslag för att anlägga en bollplan i anslutning till Parkhemsgårdens 
fritidsklubb. Kultur- och fritidsförvaltningen tillstyrkte motionen. 
 
Att kommunfullmäktige nu föreslås avslå detta medborgarförslag kan uppfattas som 
anmärkningsvärt mot bakgrund av att Tullingepartiets snarlika motion tillstyrktes i kultur- och 
fritidsnämnden. Det finns dock väsentliga skillnader mellan motionen och medborgarförslaget.   
 
I Tullingepartiets motion är det inte frågan om en fullstor fotbollsarena/multiarena, utan snarare en 
enklare anläggning med staket som skyddar mot den trafikerade vägen alldeles utanför 
fritidsgården. Vi i Tullingepartiet vill utreda frågan genom att berörda förvaltningar får i uppdrag 
att, i dialog med Parkhemsgårdens fritidsklubb, arbeta fram layout och ett kostnadsförslag för att 
anlägga en bollplan. Medborgarförslaget går istället ut på att kommunen omgående bygger en 
fotbolls/multiarena.  
 
Tullingepartiet står bakom andemeningen i medborgarförslaget då vi likt förslagsställaren vill se en 
utveckling av utemiljön vid Parkhemsgårdens fritidsklubb. Samtidigt inser vi att det kan bli svårt att 
genomföra förslaget på ett sådant sätt som formuleras i medborgarförslaget.  
 
Spontanidrottsanläggningar är en viktig punkt i det idrottspolitiska handlingsprogrammet som 
antogs 2013. Vi ser därför fram emot en mycket välgenomtänkt plan för hela området kring gården 
samt förväntar oss att Parkhemsgården får samma typ av idrottsplats som finns på många andra 
platser i kommunen. Vi utgår ifrån att vår motion behandlas skyndsamt som ett steg för att 
stimulera idrottandet bland barn och unga. 
	  
Anders	  Thorén	  (TUP)	   Carl	  Widercrantz	  (TUP)	  	   Nils-Bertil	  Carlson-Estrada	  (TUP)	  
	  
Therese	  Lind	  (TUP)	  	   Elizabeth	  Bushby	  (TUP)	   Pierre	  Blankenburg	  (TUP)	  
	  
Per	  Börjel	  (TUP)	   	   Camilla	  Jägemalm	  (TUP)	   	  
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§ 137 
Anmälningsärenden 
 
Följande ärenden anmäls till kommunfullmäktige: 
 
Nya sammanräkningar från Länsstyrelsen för kommunfullmäktige 
 
Embla Holmlid Kolenda (MP) är ny ledamot efter Isak Betsimon (MP) 
 
Harmit Kaur (MP) är ny ersättare efter Embla Holmlid Kolenda (MP) 
 
Leif Hedström (MP) är ny ersättare efter Klara Soma (MP) 
 
Svar på medborgarförslag 
Fartdämpande och säkerhetshöjande åtgärder på Anna Maria Roos Väg,  
dnr KS/2014:466 
Beslut: besvarat 
 
Övergångsställe behövs vid busshållsplatserna i Tullingeberg,  
dnr KS/2014:567 
Beslut: besvarat 
 
Sänk hastigheten utanför utfarten från Hågelby, dnr KS/2014:569  
Beslut: besvarat 
 
Gör Askvägen i Tullinge säkrare att gå på, dnr KS/2014:593 
Beslut: besvarat 
 
Belys och ta bort växtlighet för ökad säkerhet vid övergångsställen,  
dnr KS/2014:637 
Beslut: besvarat 
 
Sätt upp hinder för att förhindra biltrafik på gångvägar, dnr KS/2014:656 
Beslut: besvarat 
 
Placera ut fler papperskorgar och ha oftare soptömning för minskad 
nedskräpning, dnr KS/2014:661 
Beslut: besvarat 
 
Förbättra belysningen utanför Parkhemsgården i Tullinge, dnr KS/2014:680 
Beslut: bifall 
 
Bygg fler infartsparkeringar vid Tumba station, dnr KS/2014:691 
Beslut: besvarat 
 
Komplettera med säkrare avspärrning så att Husarbacken blir den  
återvändsgata som beslutats, dnr KS/2014:693 
Beslut: besvarat 
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Anlägg en ordentlig gångväg mellan Tullingebergsvägen och Tullinge  
centrum, dnr KS/2014:694 
Beslut: besvarat 
 
Tydligare skyltning av gatunamn och adresser Önnemovägen Tullinge,  
dnr KS/2014:701 
Beslut: avslag 
 
Övergångsställe över Västerhaningevägen mellan de två busshållplatserna – 
Mekanikervägen, dnr KS/2015:13 
Beslut: besvarat 
 
Sätt upp belysning utmed gång - cykelväg vid Bauhaus parkering,  
dnr KS/2015:40 
Beslut: besvarat 
 
Utegym vid Albyhallen, dnr KS/2015:134 
Beslut: bifall 
 
Bygg om i Tuna centrum, dnr KS/2015:189 
Beslut: besvarat 
 
Bygg ut infartsparkering i Tullinge centrum, dnr KS/2015:190 
Beslut: besvarat 
 
Bygg infarts-/pendelparkering vid pendeltågsstationerna, dnr KS/2015:198 
Beslut: besvarat 
 
 
Plantera mer fruktträd och bärbuskar, dnr KS/2015:224 
Beslut: besvarat 
 
Gör om grusgropen i Hamringe till ett bad, dnr KS/2015:229 
Beslut: besvarat 
 
Bygg ett utegym i Tullinge vid Stendalsvägen Stendalsbadet,  
dnr KS/2015:230 
Beslut: avslag 
 
Bättre belysning på Nordanvägen vid Falkbergsskolan, dnr KS/2015:232 
Beslut: bifall 
 
Installera ledstång i trappan ned till badplatsen i Tullinge strand,  
dnr KS/2015:233 
Beslut: avslag 
 
Ordna belysning på parkeringsplatsen vid Norsborgs centrum,  
dnr KS/2015:253 
Beslut: besvarat 
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Riv centrumet i Tuna och bygg bostäder, dnr KS/2015:313 
Beslut: besvarat 
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§ 138 
Avsägelser och fyllnadsval (KS/2015:5) 
 
Följande avsägelser har inkommit: 

 
Thinesan Murugathas (M), ersättare i kultur- och fritidsnämnden 

 
Laura Purdy (V), ersättare i utbildningsnämnden 

 
Johan Kylander (TUP), nämndeman Södertörns tingsrätt 
 
Carina Olsen (S), suppleant i Stiftelsen Sveriges invandrarinstitut och mu-
seum – MKC 
 
Jill Mellinder (S), ledamot i kommunfullmäktige 
 
Jill Mellinder (S), ersättare i kommunfullmäktiges valberedning 
 
Jill Mellinder (S), ersättare i Kommunförbundet Stockholms län 
 
Jill Mellinder (S), ersättare i kommunstyrelsen. 
 
Bertil Persson (V), ersättare i tekniska nämnden 

 
Nicole Reshdouni (MP), nämndeman Södertörns tingsrätt 

 
Harmit Kaur (MP), ersättare i kommunfullmäktige 

 
Lars Bengtsson (S), ersättare i tekniska nämnden 
 
Karin Pilsäter (FP), ledamot i kommunfullmäktige 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beviljar avsägelserna och hemställer hos länsstyrel-
sen om ny sammanräkning till kommunfullmäktige efter Jill Mellinder (S), 
Harmit Kaur (MP) och Karin Pilsäter (FP). 

 
Kommunfullmäktige förrättar följande fyllnadsval: 
 
KULTUR- OCH FRITIDSNÄMNDEN t o m 2018-12-31 
Ersättare efter Thinesan Murugathas (M) 
 
Douglas Lillerud (M) 
 
VÅRD OCH OMSORGSNÄMNDEN t o m 2018-12-31 
Ersättare efter Sumitpal Singh (MP) 
 
Isak Nobuoka (MP) 
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SAMHÄLLSBYGGNADSNÄMNDEN t o m  2018-12-31 
Ersättare efter Isak Betsimon (MP)  
 
Fredrik Onsér (MP) 
 
UTBILDNINGSNÄMNDEN t o m 2018-12-31 
Ersättare efter Laura Purdy (V) 
 
Erik Jon-And (V) 
 
TEKNISKA NÄMNDEN t o m 2018-12-31 
Ersättare efter Bertil Persson (V) 
 
Kerstin Amelin (V) 
 
STIFTELSEN SVERIGES INVANDRARINSTITUT OCH MUSEUM – 
MKC t o m 2018-12-31 
Suppleant efter Carina Olsen (S) 
 
Nohadra Heido (S) 
 
Kommunfullmäktige bordlägger följande val: 

 
DIALOGFORUM FITTJA t o m 2018-12-31 
Ledamot på vakant plats (TUP) 
 
SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT fr o m 1 januari 2015 – 31 december 2015 
Nämndeman efter Samira Österberg (V) 
 
DIALOGFORUM ALBY t o m 2018-12-31 
Ledamot efter Lars Gösta Almgren (TUP) 
 
SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT fr o m 1 januari 2015 – 31 december 2015 
Nämndeman efter Johan Kylander (TUP) 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES VALBEREDNING t o m 2018-10-15 
Ersättare efter Jill Mellinder (S) 
 
KOMMUNFÖRBUNDET STOCKHOLMS LÄN t o m 2018-12-31 
Ersättare efter Jill Mellinder (S) 
 
KOMMUNSTYRELSEN t o m 2018-10-15 
Ersättare efter Jill Mellinder (S) 
 
SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT fr o m 1 januari 2015 – 31 december 2015 
Nämndeman efter Nicole Reshdouni (MP) 
 
TEKNISKA NÄMNDEN t o m 2018-12-31 
Ersättare efter Lars Bengtsson (S) 
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§ 139 
Ny interpellation 
Beslut 
Interpellationen överlämnas till kommunstyrelsens ordförande för besva-
rande vid kommande kommunfullmäktigesammanträde.  
 
Sammanfattning 
Följande interpellation ställs: 

Till kommunstyrelsens ordförande: 
- Om företagsklimatet (C), dnr KS/2015:665 
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§ 140 
Nya motioner 
 
Beslut 
Motionerna överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 

 
Sammanfattning 
Följande motioner väcks: 
 
Åtgärda mopedåkning och motorcykelåkning på gång- och cykelvägar (SD), 
dnr KS/2015:600 
 
Återöppna Åvägen som en viktig alternativ vägförbindelse mellan Tullinge 
och Tumba (FP), dnr KS/2015:619 
 
Satsa på kvalitet i äldreomsorgen – utbilda och utveckla omsorgscheferna 
(FP), dnr KS/2015:639 
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§ 141  
Nya medborgarförslag 
 
Enligt kommunallagen får fullmäktige överlåta till styrelsen eller en annan 
nämnds att besluta i ett ärende som har väckts genom medborgarförslag. 
 
Beslut 
Följande medborgarförslag tas emot för beslut: 
 
Botkyrka kommuns mobilapp bör minnas kontaktuppgifter,  
dnr KS/2015:251 
Beslutas av kommunfullmäktige efter yttrande från kommunstyrelsen. 
 
Uppför hinder i gångtunneln under Tomtbergavägen, dnr KS/2015:475 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut.  
 
Förbud för genomfartstrafik på Vattravägen, dnr KS/2015:536 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
Utomhusgym längs med Hälsans stig, dnr KS/2015:537 
Överlåts till kultur- och fritidsnämnden för beslut. 
 
Grafittimåla gångtunnlarna i Fittja, Slagsta och Hallunda, dnr KS/2015:538 
Överlåts till kultur- och fritidsnämnden för beslut. 
 
Gångväg eller trappgång upp till Fittjas återvinningscentral,  
dnr KS/2015:539 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
Bevara delar av buskage och ungskog utmed E4 och Slagstavägen kring 
Slagstaavfarten, dnr KS/2015:540 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
Se över växtligheten på Albyberget för en tryggare miljö, dnr KS/2015:543 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
Bygg ett hopptorn vid Tullingestrands bad, dnr KS/2015:544 
Beslutas av kommunfullmäktige efter yttrande från samhällsbyggnads-
nämnden och kultur- och fritidsnämnden.   
 
Komplettera kollektivtrafiken med minielbussar, dnr KS/2015:546 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
Kommunen borde hjälpa Alby Fejm att hitta bra lokaler, dnr KS/2015:553 
Överlåts till kultur- och fritidsnämnden för beslut. 
 
Putsa gymnastikhallen i samma puts som Eklidsskolan, dnr KS/2015:554 
Överlåts till tekniska nämnden för beslut. 
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Nolltolerans mot klotter, dnr KS/2015:555 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut.  
 
Bygg en trappa i backen vid Flaggplans busshållplats i Tullinge,  
dnr KS/2015:556 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
Reparera väg/stig som finns mellan Tullinge Hantverksby och Björnkulla, 
dnr KS/2015:557 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
Sätt upp basketkorgar vid lekplatsen på Tullingeberg, dnr KS/2015:558 
Överlåts till kultur- och fritidsnämnden för beslut. 
 
Starta parklekar i varje kommundel, dnr KS/2015:560 
Beslutas av kommunfullmäktige efter yttrande från samhällsbyggnads-
nämnden och kultur- och fritidsnämnden.  
 
Sätt upp en baja maja ute på Skanssundet, dnr KS/2015:561 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut.  
 
Ställ ut kvastar och hinkar vid Stendalsbadets badbryggor, dnr KS/2015:562 
Beslutas av kommunfullmäktige efter yttrande från miljö- och hälsoskydds-
nämnden och kultur- och fritidsnämnden.   
 
Sätt upp övervakningskameror vid cykelstället, Tullinge station,  
Kvällsvägen, dnr KS/2015:564 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut.  
 
Inför rätt att arbeta deltid när barnen är 1 till 12 år, dnr KS/2015:567 
Beslutas av kommunfullmäktige efter yttrande från kommunstyrelsen. 
 
Det behövs en hundgård i östra Storvreten, dnr KS/2015:575 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
Ordna en tryggare väg till Trädgårdsstadsskolan i Tullinge,  
dnr KS/2015:576 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut.  
 

Undersök samt restaurera sjön Aspens västra del, dnr KS/2015:577 
Överlåts till miljö- och hälsoskyddsnämnden för beslut.  
 
Försköna Norra Botkyrka, dnr KS/2015:579 
Beslutas av kommunfullmäktige efter yttrande från samhällsbyggnads-
nämnden och kultur- och fritidsnämnden. 
 
Återställ gamla 4H-gården i Alby, dnr KS/2015:580 
Beslutas av kommunfullmäktige efter yttrande från samhällsbyggnads-
nämnden och kultur- och fritidsnämnden.   
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Starta upp och vidareutveckla en parklek i Solparken, dnr KS/2015:591 
Beslutas av kommunfullmäktige efter yttrande från samhällsbyggnads-
nämnden, kultur- och fritidsnämnden och utbildningsnämnden. 
  
Bygg farthinder på Munkhättevägen i Tumba, dnr KS/2015:598 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
Rensa upp sjön Aspen, dnr KS/2015:599 
Överlåts till miljö- och hälsoskyddsnämnden för beslut. 
 
Trafikspegel i korsningen Flottiljvägen-Skvattramvägen i Tullinge,  
dnr KS/2015:601 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
Installera ledstång vid trappan till utsikten Strandvägen – Solvägen,  
dnr KS/2015:602 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut.  
 
Soptunnor istället för återvinningsstationer, dnr KS/2015:603 
Överlåts till miljö- och hälsoskyddsnämnden för beslut.  
 
Anlägg en rastplats för hundar i Riksten, dnr KS/2015:604 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut.  
 
Gör ett övergångsställe på Kanslivägen i Tullinge, dnr KS/2015:605 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
Bygg trottoar och övergångsställe på Tomtebergavägen, dnr KS/2015:608 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut.  
 
Sätt upp farthinder i backen mot Skogshemsvägen, dnr KS/2015:612 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
Asfaltera kommunens gräsmatta på Hermelinsvägen/Skogshemsvägen,  
dnr KS/2015:613 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut.   
 
Skapa en minirondell i korsningen Slättvägen-Solparksvägen-
Soltorpsvägen, dnr KS/2015:615 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut.   
 
Möjlighet att spola isbana på fotbollsplanen bredvid Solparken,  
dnr KS/2015:616 
Överlåts till kultur- och fritidsnämnden för beslut.  
 
Lampor längs grusvägen mellan Strandbacken och Sylwanders väg,  
dnr KS/2015:625 
Överlåts till samhällsbyggnadsnämnden för beslut. 
 
 
 



BOTKYRKA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  33[34] 
Kommunfullmäktige   

 2015-09-24   
 

Asfaltering av nya elljusspåret vid Brantbrink, dnr KS/2015:626 
Beslutas av kommunfullmäktige efter yttrande från samhällsbyggnads-
nämnden och kultur- och fritidsnämnden. 
 
  
 



BOTKYRKA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  34[34] 
Kommunfullmäktige   

 2015-09-24   
 

§ 142  
Enkel fråga – Om asfaltering av K P Arnoldssons väg i 
Tumba centrum (KS/2015:666) 
 
Beslut 
Frågan får ställas. 
 
Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Gabriel Melki (S) besvarar den 
enkla frågan. 
 
Sammanfattning 
Lars Johansson (FP) ställer en enkel fråga till samhällsbyggnadsnämndens 
ordförande angående asfaltering av K P Arnoldssons väg i Tumba centrum. 



Botkyrka kommun 
Kommunfullmäktige 2015-09-24 
 
 
Sammanträdestid: 2015-09-24 17:30-21:13 

Namn Parti Närvaro Tid Ersättare Vakant Vakanta 
ärenden 

Inger Ros S 04:02:02 17:00 - 17:12 
17:23 - 21:13   X 142 

Mattias 
Gökinan S 04:03:28 17:00 - 17:12 

17:22 - 21:13   X 142 

Anders 
Byrsenius M 04:03:21 17:00 - 17:12 

17:22 - 21:13   X 142 

Gabriel 
Melki S 03:59:37 17:00 - 17:12 

17:26 - 21:13   X 142 

Katarina 
Berggren S 03:59:48 17:00 - 17:12 

17:26 - 21:13   X 142 

Serkan Köse S 04:02:19 17:00 - 17:12 
17:23 - 21:13   X 142 

Jill Melinder S 03:15:28 17:00 - 17:12 
18:10 - 21:13 

Robert Rasmussen S 
§ 124, 125, 125 X 142 

Youbert 
Aziz S 03:54:47 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13   X 142 

Maria 
Gawell 
Skog 

S 02:53:39 17:00 - 17:12 
17:25 - 20:07 

Robert Rasmussen S 
§ 128, 129, 130, 
131, 132, 131, 137, 
138, 139, 140, 141, 
142 

X 128, 142 

Lars Schou S 04:02:43 17:00 - 17:12 
17:23 - 21:13   X 142 

Ebba Östlin S 03:54:33 17:00 - 17:12 
17:31 - 21:13   X 142 

Jens 
Sjöström S 00:12:05 17:00 - 17:12 

Maria Mendoza S § 
124, 125, 125, 125, 
126, 127, 127, 132, 
133, 134, 135, 136, 
127, 128, 129, 130, 
131, 132, 131, 137, 
138, 139, 140, 141, 
142 

X 142 

Arzu Alan S 03:54:08 17:00 - 17:12 
17:31 - 21:13   X 142 

Thomas S 00:12:05 17:00 - 17:12 Jean-Pierre Zune S X 142 



Vakili § 124, 125, 125, 
125, 126, 127, 127, 
132, 133, 134, 135, 
136, 127, 128, 129, 
130, 131, 132, 131, 
137, 138, 139, 140, 
141, 142 

Tuva Lund S 04:02:41 17:00 - 17:12 
17:23 - 21:13   X 142 

Christina 
Zedell S 04:03:02 17:00 - 17:12 

17:22 - 21:13   X 142 

Robert 
Aslan S 04:03:08 17:00 - 17:12 

17:22 - 21:13   X 142 

Diana 
Hildingsson S 03:50:52 17:00 - 17:12 

17:35 - 21:13   X 142 

Adnan Issa S 03:57:05 17:00 - 17:12 
17:28 - 21:13   X 142 

Juliana 
Lahdou 
Nahrin 

S 00:12:07 17:00 - 17:12 

Stefan Leiding S § 
124, 125, 125, 125, 
126, 127, 127, 132, 
133, 134, 135, 136, 
127, 128, 129, 130, 
131, 132, 131, 137, 
138, 139, 140, 141, 
142 

X 142 

Bo 
Johansson S 04:02:37 17:00 - 17:12 

17:23 - 21:13   X 142 

Bim 
Eriksson S 03:56:33 17:00 - 17:12 

17:29 - 21:13   X 142 

Olle 
Westberg S 03:54:43 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13   X 142 

Taina Virta S 00:12:07 17:00 - 17:12 

Inga-Lill Strömqvist 
S § 124, 125, 125, 
125, 126, 127, 127, 
132, 133, 134, 135, 
136, 127, 128, 129, 
130, 131, 132, 131, 
137, 138, 139, 140, 
141, 142 

X 142 

Jimmy 
Baker M 03:59:27 17:00 - 17:12 

17:26 - 21:13   X 142 

Gül Alci M 04:02:12 17:00 - 17:12 
17:23 - 21:13   X 142 

Kia Hjelte M 03:54:42 17:00 - 17:12   X 142 



17:31 - 21:13 

Stina 
Lundgren M 03:54:50 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13   X 142 

Yngve R K 
Jönsson M 03:59:24 17:00 - 17:12 

17:26 - 21:13   X 142 

Carl Baker M 03:59:09 17:00 - 17:12 
17:26 - 21:13   X 142 

Andrei Ignat M 04:01:20 17:00 - 17:12 
17:24 - 21:13   X 142 

Therese 
Hellichius M 03:55:37 17:00 - 17:12 

17:30 - 21:13   X 142 

Ellen 
Nilsson M 03:54:46 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13   X 142 

Deniz 
Bulduk MP 03:52:46 17:00 - 17:12 

17:33 - 21:13   X 142 

Ali Khalil MP 03:51:02 

17:00 - 17:12 
17:33 - 18:30 
18:30 - 18:30 
18:31 - 21:13 

  X 126, 142 

Aydan 
Sedef-
Özkan 

MP 03:55:47 17:00 - 17:12 
17:30 - 21:13   X 142 

Yosra 
Yasmin 
Sherif 

MP 00:12:07 17:00 - 17:12   X 

124, 125, 126, 
127, 128, 129, 
130, 131, 132, 
133, 134, 135, 
136, 137, 138, 
139, 140, 141, 
142 

Dan 
Gahnström MP 03:54:48 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13   X 142 

Elisabeth 
Nobuoka 
Nordin 

MP 03:57:24 17:00 - 17:12 
17:28 - 21:13   X 142 

Embla 
Holmlid 
Kolenda 

MP 03:54:48 17:00 - 17:12 
17:31 - 21:13   X 142 

Anders 
Thorén TUP 02:28:38 17:00 - 17:12 

17:27 - 19:43   X 

128, 129, 130, 
131, 137, 138, 
139, 140, 141, 
142 

Therese 
Lind TUP 00:12:07 17:00 - 17:12 Nils-Bertil Carlson-

Estrada TUP § 124, X 128, 129, 130, 
131, 137, 138, 



125, 125, 125, 126, 
127, 127, 132, 133, 
134, 135, 136, 127, 
128 

139, 140, 141, 
142 

Carl 
Widercrantz TUP 04:01:49 17:00 - 17:12 

17:24 - 21:13   X 142 

Pierre 
Blankenburg TUP 00:12:07 17:00 - 17:12 

Camilla Jägemalm 
TUP § 124, 125, 
125, 125, 126, 127, 
127, 132, 133, 134, 
135, 136, 127, 128, 
129, 130, 131, 132, 
131, 137, 138, 139, 
140, 141, 142 

X 142 

Elizabeth 
Bushby TUP 04:01:41 17:00 - 17:12 

17:24 - 21:13   X 142 

Robert 
Stenkvist SD 04:02:04 17:00 - 17:12 

17:23 - 21:13   X 142 

Östen 
Granberg SD 03:56:33 17:00 - 17:12 

17:29 - 21:13   X 142 

Karl-Otto 
Hultström - 03:54:41 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13   X 142 

Sebastian 
Lindqvist SD 00:12:07 17:00 - 17:12 

Sergius Peter 
Himmelving SD § 
124, 125, 125, 125, 
126, 127, 127, 132, 
133, 134, 135, 136, 
127, 128, 129, 130, 
131, 132, 131, 137, 
138, 139, 140, 141, 
142 

X 142 

Helen Spaak SD 03:54:44 17:00 - 17:12 
17:31 - 21:13   X 142 

Mats 
Einarsson V 03:57:49 17:00 - 17:12 

17:28 - 21:13   X 142 

Bekir 
Uzunel V 00:12:08 17:00 - 17:12 

Yrsa Rasmussen V 
§ 124, 125, 125, 
125, 126, 127, 127, 
132, 133, 134, 135, 
136, 127, 128, 129, 
130, 131, 132, 131, 
137, 138, 139, 140, 
141, 142 

X 142 

Nooshi 
Dadgostar V 03:49:00 17:00 - 17:12 

17:36 - 21:13   X 142 



Ronnie 
Andersson V 03:55:22 17:00 - 17:12 

17:30 - 21:13   X 142 

Pia Carlsson V 03:54:51 17:00 - 17:12 
17:31 - 21:13   X 142 

Aram El 
Khoury KD 03:54:42 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13   X 142 

Yusuf 
Aydin KD 03:15:13 17:00 - 17:12 

18:10 - 21:13 
Linnart Shabo KD § 
124, 125, 125 X 142 

Stefan 
Dayne KD 03:55:56 17:00 - 17:12 

17:30 - 21:13   X 142 

Stig 
Bjernerup FP 03:54:51 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13   X 142 

Karin 
Pilsäter FP 01:58:57 17:00 - 17:12 

19:27 - 21:13 

Lars Johansson FP § 
124, 125, 125, 125, 
126, 127 

X 142 

Fredrick 
Federley C 00:12:08 17:00 - 17:12 

Benita Hägg C § 
124, 125, 125, 125, 
126, 127, 127, 132, 
133, 134, 135, 136, 
127, 128, 129, 130, 
131, 132, 131, 137, 
138, 139, 140, 141, 
142 

X 142 

 



Botkyrka kommun 
Kommunfullmäktige 2015-09-24 
 
 
Sammanträdestid: 2015-09-24 17:30-21:13 

Namn Parti Närvaro Tid Ersatte 

Robert 
Rasmussen S 03:54:42 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13 

Jill Melinder S § 124, 125, 125 
Maria Gawell Skog S § 128, 129, 130, 131, 
132, 131, 137, 138, 139, 140, 141, 142 

Maria 
Mendoza S 03:54:31 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13 

Jens Sjöström S § 124, 125, 125, 125, 126, 
127, 127, 132, 133, 134, 135, 136, 127, 128, 
129, 130, 131, 132, 131, 137, 138, 139, 140, 
141, 142 

Jean-Pierre 
Zune S 03:54:46 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13 

Thomas Vakili S § 124, 125, 125, 125, 126, 
127, 127, 132, 133, 134, 135, 136, 127, 128, 
129, 130, 131, 132, 131, 137, 138, 139, 140, 
141, 142 

Stefan 
Leiding S 03:54:53 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13 

Juliana Lahdou Nahrin S § 124, 125, 125, 
125, 126, 127, 127, 132, 133, 134, 135, 136, 
127, 128, 129, 130, 131, 132, 131, 137, 138, 
139, 140, 141, 142 

Inga-Lill 
Strömqvist S 03:54:35 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13 

Taina Virta S § 124, 125, 125, 125, 126, 127, 
127, 132, 133, 134, 135, 136, 127, 128, 129, 
130, 131, 132, 131, 137, 138, 139, 140, 141, 
142 

Emanuel 
Ksiazkiewicz S 03:56:31 17:00 - 17:12 

17:29 - 21:13   

Berit Larsson S 03:54:42 17:00 - 17:12 
17:31 - 21:13   

Björn 
Pettersson S 03:54:44 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13   

Yasemin 
Ergül S 00:12:08 17:00 - 17:12   

Carina Olsen S 03:57:48 17:00 - 17:12 
17:28 - 21:13   

Carina Olsen S 00:12:08 17:00 - 17:12   

Marcus 
Ekman S 00:12:08 17:00 - 17:12   

Björn 
Lagerstedt M 03:51:55 

17:00 - 17:12 
17:31 - 18:45 
18:48 - 21:13 

  

Bengt Kring M 00:14:51 17:00 - 17:12 
18:45 - 18:48   



Ufuk Sen M 03:15:46 17:00 - 17:12 
18:10 - 21:13   

Christina 
Tibblin M 03:54:44 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13   

Christina 
Tibblin M 00:12:08 17:00 - 17:12   

Mohammed 
Benmakhlouf MP 00:12:08 17:00 - 17:12   

Kevin Kors MP 02:48:30 17:00 - 17:12 
18:10 - 20:46   

Harmit Kaur MP 00:12:08 17:00 - 17:12   

Leif 
Hedström MP 00:12:08 17:00 - 17:12   

Nils-Bertil 
Carlson-
Estrada 

TUP 02:53:47 17:00 - 17:12 
17:22 - 20:04 

Therese Lind TUP § 124, 125, 125, 125, 126, 
127, 127, 132, 133, 134, 135, 136, 127, 128 

Camilla 
Jägemalm TUP 04:00:02 17:00 - 17:12 

17:25 - 21:13 

Pierre Blankenburg TUP § 124, 125, 125, 
125, 126, 127, 127, 132, 133, 134, 135, 136, 
127, 128, 129, 130, 131, 132, 131, 137, 138, 
139, 140, 141, 142 

Per Börjel TUP 00:12:08 17:00 - 17:12   

Sergius Peter 
Himmelving SD 04:02:02 17:00 - 17:12 

17:23 - 21:13 

Sebastian Lindqvist SD § 124, 125, 125, 125, 
126, 127, 127, 132, 133, 134, 135, 136, 127, 
128, 129, 130, 131, 132, 131, 137, 138, 139, 
140, 141, 142 

Ulrika 
Ekengren SD 03:54:39 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13   

Niklas 
Lekander SD 02:10:46 17:00 - 17:12 

17:31 - 19:29   

Yrsa 
Rasmussen V 03:54:57 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13 

Bekir Uzunel V § 124, 125, 125, 125, 126, 
127, 127, 132, 133, 134, 135, 136, 127, 128, 
129, 130, 131, 132, 131, 137, 138, 139, 140, 
141, 142 

Haider Raja V 00:18:43 17:00 - 17:12 
18:30 - 18:37   

Marit Strand 
Pettersen V 03:54:39 17:00 - 17:12 

17:31 - 21:13   

Linnart 
Shabo KD 03:55:16 17:00 - 17:12 

17:30 - 21:13 Yusuf Aydin KD § 124, 125, 125 

Miriam 
Bengtsson KD 00:12:08 17:00 - 17:12   

Lars FP 03:59:52 17:00 - 17:12 Karin Pilsäter FP § 124, 125, 125, 125, 126, 



Johansson 17:26 - 21:13 127 

Helene 
Wåhleman FP 04:03:39 17:00 - 17:12 

17:22 - 21:13   

Robert 
Steffens C 00:12:08 17:00 - 17:12   

Benita Hägg C 03:59:27 17:00 - 17:12 
17:26 - 21:13 

Fredrick Federley C § 124, 125, 125, 125, 
126, 127, 127, 132, 133, 134, 135, 136, 127, 
128, 129, 130, 131, 132, 131, 137, 138, 139, 
140, 141, 142 
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